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Dr . Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem támogatta a kormány Felsővadász község Rákóczi-évfordulós megemlékezését?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller István miniszter úrhoz . A
kérdésemre válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Budapest, 2003 . december 22.

K/8024 .

Felsővadász község, a felsővadászi Rákóczi család ágának leszármazási, s egykor kedvelt tartózkodási
helye, a Rákóczi évfordulót méltó módon tervezte megünnepelni . Az ünnepség megrendezését a
kormányzat, illetve az emlékbizottság egyetlen fillérrel sem támogatta . Miért fosztottak meg egy
jelenleg szegény, ám múltjára méltán büszke faluközösséget az emlékezés, az ünneplés lehetőségétől?

Várom megtisztelő válaszát .
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Írásbeli kérdés

Dr. Odor Ferenc
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